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Z Á P I S N I C A 

 

Z 15. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Hrachove  konaného  

dňa 11.09.2024 v zasadačke Obecného úradu v Hrachove o 17:30 hod 

 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––- 

 

 

 

 

P r í t o m n í   poslanci OZ:             podľa prezenčnej listiny 

N e p r í t o m n í   poslanci OZ:        

Ď a l š í   prítomný:                            podľa prezenčnej listiny  

 

 

 

 

Program zasadnutia: 

  

1. Otvorenie  zasadnutia a schválenie programu zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Úprava rozpočtu Základnej školy s  materskou školou Sama Vozára Hrachovo        

k 11.9.2024 

5. Úprava rozpočtu Obce Hrachovo k 11.9.2024  

6. Rôzne  

7. Záver 
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ROKOVANIE: 

 

K bodu č. 1 - Otvorenie zasadnutia a schválenie programu zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Hrachovo (ďalej len OZ) otvoril starosta obce Ondrej 

Knechta (ďalej len starosta) a privítal poslancov. Uviedol, že 15. riadne zasadnutie bolo zvolané 

v zmysle zákona č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Skonštatoval, že 

z celkového počtu 7 poslancov je prítomných 7 poslancov, obecné zastupiteľstvo je spôsobilé 

právoplatne sa uznášať. Ing. Harandzová sa ospravedlnila, že má dovolenku. Minulý týždeň v pondelok 

robila kontrolu. 

Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia a navrhol doplniť program o body 6. Správa 

nezávislého audítora k Účtovnej závierke k 31.12.2023 a 7. Správa Základnej školy s MŠ Sama Vozára 

Hrachovo. Poslanci súhlasili a k programu neboli vznesené iné pripomienky, starosta dal hlasovať za 

schválenie programu zasadnutia. 

Hlasovanie:  za: 7  -  (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták,  Mgr. Mareková, Škvarka, 

Valentová, Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Program bol jednohlasne schválený a bolo prijaté uznesenie  

č. 142/09/2024 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove schvaľuje program 15. riadneho 

zasadnutia OZ v Hrachove doplnený o body 6. Správa nezávislého audítora a 7. správa Základnej 

školy s materskou školou Sama Vozára v Hrachove. 

 

K bodu č. 2 - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku p. Katarínu Marekovú a za overovateľov zápisnice poslancov Mgr. 

Adrianu Marekovú a p. Mateja Škvarku. Starosta dal hlasovať za návrh: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove berie na vedomie určenie zapisovateľa p. Katarínu Marekovú a overovateľov uznesení 

a zápisnice poslancov Mgr. Adrianu Marekovú a p. Mateja Škvarku. 

Hlasovanie: za: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté uznesenie č. 143/09/2024 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove berie na vedomie určenie zapisovateľa p. Katarínu Marekovú a overovateľov uznesení 

a zápisnice poslancov Mgr. Adrianu Marekovú a p. Mateja Škvarku . 

 

K bodu č. 3 - Voľba návrhovej komisie 

Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie poslancov JUDr. Zuzanu Kederovú a p. Ivetu 

Valentovú. Žiadne pozmeňujúce návrhy neboli. Starosta dal hlasovať za návrh: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení:  JUDr. Zuzana Kederová  a p. Iveta Valentová. 

Hlasovanie: za: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté Uznesenie č. 144/09/2024 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: JUDr. Zuzana Kederová a Iveta Valentová. 

 

K bodu č. 4 - Úprava rozpočtu Základnej školy s  materskou školou Sama Vozára Hrachovo        

k 11.9.2024 

Starosta požiadal p. Vývlekovú aby informovala poslancov o úpravách v rozpočte ZŠ. 

Ing. Výleková: ZŠ žiada o úpravu rozpočtu k 11.9.2024 v príjmovej časti o 15 018,90 €, navýšenie 

príjmov školskej jedálne na potraviny a réžiu 15 tis. € a transfer od Univerzity Mateja Bela  za prax 

18,90 €. Bežné príjmy celkom sú po úprave 53 970,15 €. Vo výdavkovej časti žiadajú o úpravu 

rozpočtu o 49 013,40 €, z toho v MŠ navýšenie rozpočtu o 2 854,00 € -  dotácia zo štátneho rozpočtu 

na pedagogickú asistentku, v školskej jedálni navýšenie rozpočtu o 15 tis. € - výdavky na potraviny 

a bežné náklady - presun. V ZŠ navýšenie o dotáciu regionálny príplatok pre učiteľov 4 642,00 €, 

dotácia na pedagogickú asistentku 8 562,00 €, dotácie na učebnice 257,00 € a dofinancovanie 

odvodov do zdravotných poisťovní o 1 %, t. j. 4 165,00 € a za prax z Univerzity Mateja Bela 18,90 

€, dotácia z ÚPSVaR na stravu od septembra do decembra 2024 o 13 514,50 €. Celkové výdavky sú 

vo výške 1 095 803,33 €. 
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Starosta: Keď sa robí rozpočet ešte nevedia či im schvália asistenta učiteľa. V MŠ je na ½ úväzku je 

1 asistent a v ZŠ sú 2 asistenti. Z MŠ odchádza učiteľka z Tisovca a miesto nej nastupuje Janka 

Kováčová. Nikto nemal otázky k rozpočtu a starosta dal za úpravu rozpočtu ZŠ hlasovať. 

Hlasovanie: za: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté Uznesenie č. 145/09/2024 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove schvaľuje úpravu rozpočtu Základnej školy s materskou školou Sama Vozára Hrachovo  

k 11.09.2024 nasledovne: 

Celkové príjmy po úprave celkom     53 970,15 Eur 

v tom: 

A. Bežné príjmy /200, 300/ po úprave celkom 53 970,15 Eur                                                       

B. Kapitálové príjmy /200, 300/ po úprave celkom 0,00 Eur                                                          

C. Príjmové finančné operácie /400, 500/ po úprave celkom 0,00 Eur 

Celkové výdavky po úprave celkom                                                          1 095 803,33 Eur 

v tom:  

A. Bežné výdavky /600/ po úprave celkom    1 092 592,13 Eur  

z toho úpravy v časti (funkčná klasifikácia): 

09.1.1.1 MŠ - originálne kompetencie   120 712,80 Eur 

09.1.1.1 MŠ – originálne kompetencie (nenormatívne FP)    7 474,00 Eur 

09.1.2.1 ZŠ 1. stupeň – prenesené kompetencie (normatívne FP)   316 099,00 Eur 

09.1.2.1 ZŠ 1. stupeň – prenesené kompetencie (nenormatívne FP)  27 354,00 Eur 

09.1.2.1 ZŠ 1. stupeň – prenesené kompetencie (normatívne FP 2023)   30 000,00 Eur 

09.2.1.1 ZŠ 2. stupeň – prenesené kompetencie (normatívne FP)  339 458,66 Eur 

09.2.1.1 ZŠ 2. stupeň – prenesené kompetencie (nenormatívne FP)  8 542,00 Eur 

09.2.1.1 ZŠ 2. stupeň – prenesené kompetencie (normatívne FP 2023)  30 971,69 Eur 

09.5.0. Školský klub detí – originálne kompetencie 49 811,74 Eur  

09.6.0.2 Školská jedáleň – originálne kompetencie 107 800,54 Eur  

10.4.0 Rodina a deti – prostriedky z ÚPSVaR na stravu 54 167,70 Eur                                         

10.7.0 Sociálna pomoc občanom v hmotnej núdzi a sociálnej núdzi –  

prostriedky z ÚPSVaR na školské potreby 200,00 Eur 

B. Kapitálové výdavky /700/ po úprave celkom 3 211,20 Eur 

09.6.0.2 Školská jedáleň – originálne kompetencie 3 211,20 Eur  

C. Výdavkové finančné operácie /800/ po úprave celkom 0,00 Eur 

 

K bodu č. 5 - Úprava rozpočtu Obce Hrachovo k 11.9.2024  

Ing. Vývleková: Obec Hrachovo žiada o úpravu rozpočtu k 11.9.2024 v príjmovej časti – bežné 

príjmy o 34 419,39 €, navyšuje daň za psa, daň za ubytovanie, príjmy z prenajatých priestorov, 

dotácie na stavebný úrad a dotácie na životné prostredie sú o niečo vyššie a prenesený výkon štátnej 

správy v oblasti školstva – úprava rozpočtu ZŠ. Bežné príjmy sú vo výške: 1 298 335,87 € 

a kapitálové príjmy sa navyšujú o 20 tis., dostali sme dotáciu z MF SR na rekonštrukciu ordinácie 

všeobecného lekára v zdravotnom stredisku. Kapitálové príjmy sú po úprave  118 507,17 €. Celkové 

príjmy sú vo výške 1 522 606,85 €. Vo výdavkovej časti žiadame o úpravu bežných výdavkov o 5 

157,89 € - výdavky na materiál, servis, údržba, prevádzkové stroje, všeobecné služby, finančný 

príspevok na stravovanie, pri hasičoch štartovné, všeobecný materiál, pracovné odevy. Cestná 

doprava: všeobecný materiál, oprava miestnej komunikácie na ul. Sama Vozára, poistenie miestnych 

komunikácií. Pri zdravotnom stredisku sa navyšuje všeobecný materiál. Pri dome smútku sa znižujú 

odvody. ZŠ prvý a druhý stupeň sa navyšovalo robili verejné obstarávanie na projekt zníženie 

energetickej efektívnosti budovy, potvrdenie o podlahovej ploche. Navyšujú sa kapitálové výdavky 
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za stavebný dozor na rekonštrukciu objektu v obci Hrachovo na rozvoj podnikania – Útisov dom, 

250,00 € na mesiac. Zdravotné stredisko 20 tis. € na rekonštrukciu ordinácie. Spolu bežné príjmy 

kapitálové 20 346 a celkové výdavky sú 480 697,72 €. 

Starosta sa opýtal či má niekto otázky k rozpočtu obce, nikto nemal otázky ani pripomienky 

a starosta dal za schválenie úpravy rozpočtu hlasovať.  

Hlasovanie: za: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté Uznesenie č. 146/09/2024 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove schvaľuje úpravu rozpočtu Obce Hrachovo  k 11.09.2024 nasledovne: 

 

K bodu č. 6 – Správa nezávislého audítora 

Ing. Vývleková: audítor vykonal audit k individuálnej účtovnej závierke k 31.12.2023 so záverom: 

na základe overenia dodržiavania povinností podľa požiadaviek zákona o rozpočtových pravidlách 

platných v SR pre územnú samosprávu v znení neskorších predpisov konštatujeme, že Obec 

Hrachovo konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. Starosta dal hlasovať 

za prijatie uznesenia: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove berie na vedomie správu nezávislého 

audítora k Účtovnej závierke k 31.12.2023  

Hlasovanie: za: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté Uznesenie č. 147/09/2024 v znení: Obecné zastupiteľstvo v 

Hrachove berie na vedomie správu nezávislého audítora k Účtovnej závierke k 31.12.2023  

 

K bodu č. 7 –  Správa Základnej školy s MŠ Sama Vozára Hrachovo 

Mgr. Mareková informovala: Počet zamestnancov v školskom roku 2024-2025: 18 pedagogických 

zamestnancov, z toho 2 pedagogický asistenti, špeciálny pedagóg na úväzok 0,08 a učitelia 

evanjelického a katolíckeho náboženstva, ktorý majú znížené pracovné úväzky. Nepedagogických 

zamestnancov je 7. Zamestnancov v školskej družine 3. Vychovávateľka Mária Miháľová sa stala od 

tohto školského roka asistentkou učiteľa na plný úväzok a zamestnala sa nová vychovávateľka, 

Mária Stieranková na 0,55 úväzku. Zamestnanci v MŠ: 5, z toho 4 učiteľky a M. Krahulcová – 

upratovačka, školníčka a 0,5 asistentka. V školskej jedálni sú 4 zamestnanci:  O. Kochanová je 

vedúca školskej jedálne, hlavná kuchárka je p. Vetráková, pomocná kuchárka je p. Machavová, p. 

Luptáková je pomocná sila (na úväzok 0,8)  a v MŠ je pomocná sila, p. Machyniaková na úväzok 

0,4. vydáva desiatu a obedy. 

Starosta: P. Štullerová odišla na invalidný dôchodok, na jej miesto prišla p. Vetráková, ktorá má 

Strednú ekonomickú školu, ale 15 rokoch praxe môže byť hlavná kuchárka. P. riaditeľ navrhol p. 

Machavovej aby si doplnila vzdelanie na kuchárku, aby tam bol človek s takým vzdelaním aby 

mohol robiť hlavnú kuchárku ak by napr. p. Vetráková odišla na dôchodok.  

Mgr. Mareková: v školskej jedálni je zapísaných 79 a druhý stupeň 67 detí. Je 27 dospelých 

stravníkov a 4 cudzí stravníci a MŠ je v jednej triede 18 a v druhej 19.  Celkom je 214 stravníkov. 

Nie sú tam všetky deti, ktoré by mohli chodiť na obedy, lebo sú aj taký, ktorý nie sú schopní zaplatiť 

ani režijné náklady. P. Kochanová žiadala 3 pracovné sily na 8 hod, ale je len p. Luptáková a na 214 

stravníkov je málo zamestnancov. 

Starosta: Nikdy nie je 214 stravníkov, lebo v škôlke aj škole je vždy pohyb.   

Mgr. Mareková: V MŠ je 38 žiakov. Nebolo prijaté jedno dieťa z profesionálnej rodiny 

Kojnokovcov, lebo regionálny úrad verejného zdravotníctva určil počet detí v MŠ na 38 a on by už 

bol 39. Na budúci školský rok ho už budú vedieť prijať. Je 15 predškolákov, z toho 2 majú žiadosť 

o pokračovanie v predprimárnom vzdelávaní. K 15.9. V ZŠ je 177 žiakov a 5 žiakov v zahraničí, 

ktorý chodia na preskúšanie. V školskom roku 2024-2025 odišli 6 žiaci, a to 4 Oláhovci, ktorý k nám 

prišli počas školského roka z Hrnčiarských Zalužian a momentálne bývajú v R. Sobote. Jeden žiak 

z profesionálnej rodina Kojnokovcov: Denis Lukáč išiel naspäť k mame. Jedna žiačka – Alenka 

Lacková odišla na evanjelické gymnázium v Tisovci. Prišli dvaja žiaci Roman Geňa z Teriakoviec 

a p. Vrábelová dostala do profesionálnej rodiny dieťa - Adam Mário Šotek. V prvom ročníku je 

zapísaných 13 detí a 2 opakujú ročník. Máme 1 žiaka z R. Soboty a 4 z R. Zalužian. Školský klub má 
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68 žiakov, dve oddelenia na 2,5 úväzku. Škola vypracovala projekt za 6 tis. € „Trieda v prírode“,  ale 

nás nepodporili. 

Uskutočnilo sa výberové konanie na riaditeľa ZŠ, boli prítomný: Mgr. Mareková - predseda rady 

školstva, Oľga Kochanová – podpredseda, za obec – JUDr. Kederová a p. Valentová. Ospravedlnili 

sa p. Škvarka a Mgr. Liptáková. Za rodičov boli p. Zacharová, p. Kalinová a p. Kišáková, Ing. 

Szabová. Prihlásený bol jeden kandidát – Mgr. Bálint a bol jednohlasne zvolený za riaditeľa ZŠ. 

JUDr. Kederová: informovala poslancov, že v júni zasadala komisia školstva za prijatie deti do MŠ, 

vtedy bola kapacita MŠ 36 detí a žiadali  prepracovať prevádzkový poriadok a navýšiť kapacitu 

škôlky na 39.  Regionálny úrad verejného zdravotníctva zvýšil kapacitu MŠ na 38 detí. Komisia 

školstva a starosta dospeli k záveru, že je žiadúce zintenzívniť kontroly riaditeľa voči MŠ a školskej 

jedálni. Ešte pochválila Mgr. Marekovú za prípravu a organizáciu výberového konania na riaditeľa 

ZŠ. Skonštatovala je počet žiakov ZŠ neklesá. Starosta: Aj zo Zalužian budú deti sem chodiť, lebo 

do Bani už nechce nikto chodiť. 

JUDr. Kederová: za posledné 2 funkčné obdobia riaditeľa sa dosť urobilo v škole. 

Starosta: Narástol počet detí a viac mzdových prostriedkov sa ušetrilo a použilo na ZŠ.  P. riaditeľ 

Všetky okná vymenil a aj podlahy, vybavenie šatní a jedálne, aj niektoré sociálne zariadenia. Obec 

urobila strechu. 

Mgr. Mareková: Zo strany učiteľov bola pripomienka, že z OZ a ani starosta si nespomenuli na deň 

učiteľov. 

Starosta: V minulosti bol starosta pozvaný na deň učiteľov. Posledné roky už nebol pozvaný.  

JUDr. Kederová: uznala, že je to správna pripomienka a na budúci rok im treba zablahoželať. 

Starosta: Na budúci rok pôjde určite.  

JUDr. Kederová: Treba chodiť aj na začiatok školského roka a poďakovať všetkým zamestnancov. 

Starosta: Tento rok nebol, lebo bol odcestovaný, ale chodí aj na začiatok, aj na koniec školského 

roka. Potom sa opýtal či má niekto ešte pripomienku ku správe školy a dal za prijatie uznesenia 

hlasovať.  

Hlasovanie: za: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté Uznesenie č. 148/09/2024 v znení: Obecné zastupiteľstvo v 

Hrachove berie na vedomie správu Základnej školy s materskou školou Sama Vozára Hrachovo.   

 

K bodu č. 8 – Rôzne: 

Starosta: Bola výzva na osvetlenia a okenné otvory cez SIEA 19I02-26-B01 – Zlepšenie energetickej 

hospodárnosti a efektívnosti štátnych budov. Niektorý žiadali aj na obecné úrady, ale my tu máme aj 

poštu a kaderníčku a muselo  by sa to percentuálne odčleniť. Podmienkou bolo, že musia robiť súťaž 

- verejné obstarávanie a potvrdenie o podlahovej ploche a musela to robiť odborná firma. Museli sme 

to zaplatiť z vlastných prostriedkov, aby sme sa mohli zapojiť. Otvorili to v nedeľu o 24:00 hod, 

našu žiadosť sme zaevidovali o 24:13 a sme na 84. mieste. Už nám prišlo že ju rušia. Bolo to celkove 

na 20 mil. aj je podaných žiadostí  na viac ako 60 mil. Nebudú brať žiadosti podľa poradia, ale keď 

sa tých 20 mil. vyčerpá ostatné  žiadosti sú už bezpredmetné. Mali by byť vymenené všetky svietidlá 

za úsporné a sú v tom zahrnuté všetky okná, ktoré ešte nie sú vymenené za trojsklá. Podávame ešte 

žiadosť na tzv. havárie na Regionálny školský úrad v BB: Je to zo štátneho rozpočtu. Bude to na 

podlahu telocvične.  

15. októbra by mali schvaľovať Rada partnerstva v BB projekt na školu na zateplenie, školská 

kuchyňa, debarierizácia, a vybavenie učebne fyziky a chémie. Tu bude spolufinancovanie 8 %. Dali 

sme žiadosť aj na odsávacie zariadenie na MF SR na 15 tis. €, ale nás nepodporili. 

Starosta dal za prijatie uznesenia hlasovať: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove berie na vedomie  

informácie starostu obce o projektoch podaných obcou. 

Hlasovanie: za: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté Uznesenie č. 149/09/2024 v znení: Obecné zastupiteľstvo v 

Hrachove berie na vedomie informácie starostu obce o projektoch podaných obcou: 
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- BBSK: Projektový zámer integrovanej územnej investície – Moderná vidiecka škola, škola 

pre všetky deti, opatrenie: Strategický cieľ 3.1 Zvýšiť podiel obyvateľov s vyššou úrovňou 

dosiahnutého vzdelania a životných zručností, Špecifický cieľ: 3.1.1 Umožniť všetkým 

deťom a žiakom, aby v maximálnej možnej miere rozvíjali svoj plný vzdelávací potenciál 

3.1.2 Zvýšiť zapojenie žiakov a mládeže do športových a záujmových aktivít 

- Slovenská inovačná a energetická agentúra: svetlá a otvory v telocvični Základnej školy s MŠ 

Sama Vozára, Kód výzvy: 19I02-26-V01, opatrenie: Investícia 2: Zlepšenie energetickej 

hospodárnosti a efektívnosti štátnych budov („ Rýchle opatrenia“) 

- Regionálny úrad školskej správy v Banskej Bystrici – Žiadosť o poskytnutie finančných 

prostriedkov na havarijnú situáciu: Havarijný stav podlahových krytín v objekte Základnej 

školy s MŠ Sama Vozára v obci Hrachovo  

Starosta potom informoval, že rekonštrukcia ambulancia všeobecného lekára v zdravotnom stredisku 

je dokončená, len p. doktorka si objednala nábytok a treba ho poskladať a potom tam môže robiť. Je 

to pekne porobené, aj voda aj elektrika, je nová podlaha, je klíma aj v čakárni. 

P. Škvarka: a priestory kde bol zubár ostali tak? 

Starosta: zatiaľ nemáme záujemcu a nevieme načo sa to využije. Aj kaderníčka v zdravotnom 

stredisku už skončila. 

JUDr. Kederová: Potraviny – COOP Jednota - málo je jeden obchod. Budú ho rozširovať. Treba ich 

pozvať na jednanie. 

P. Vetrák: Keď už bude zrekonštruovaný aj Útisov dom, bolo by urobiť aj celú budovu obchodu aj 

parkovisko. 

Starosta: Na Útisov dom sme objednali hnedé lesklé škrýdle, aj farbu stierky sme vybrali.  

P. Vetrák: Je problém, že obklad nie je v rozpočte. 

Starosta: Projektant to vyhodil z rozpočtu, ale nakreslené to je. V rozpočte je len maľba a zateplenie. 

JUDr. Kederová: Je to drahé? 

Starosta: Najviac môže stáť 20-30 € za m2, môže to byť cca 20 m2. Okolo 600 € by to stále a ešte 

lepidlo a robota. 

JUDr. Kederová: Tak do 3 tis. €, tak to nie je tak veľa a už by to bolo krajšie. 

P. Škvarka: Na vizualizácii to veľmi pekne vyzerá. Je záujem o spodnú časť budovy? 

Starosta: Evidujeme jednu žiadosť na  cukrárenskú výrobu. Nájomné tam bolo 100 € na mesiac bez 

energií. 

JUDr. Kederová: to je nízky nájomné, ale nevadí len nech je to využité. 

Starosta dal za schválenie  použita rezervného fondu na úhradu obkladu na Útisov dom hlasovať.  

Hlasovanie: za: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté Uznesenie č. 150/09/2024 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove schvaľuje 

a) použitie rezervného fondu vo výške 4500,00 € – na rekonštrukciu fasádneho obkladu obecnej 

budovy. 

b) zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6/2024 v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 zákona č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov.  

P. Vetrák: Bolo by treba pozalievať škáry na cestách, kým je ešte dobrý čas.  

Starosta: Keď sme to predtým opravovali tak sme oslovili firmu čo robili v Sobote. Dobre, skúsime 

osloviť tých čo robia cestu na Hnúšťu.  

P. Škvarka: Žľab pred obecným úradom by bolo treba prekryť. 

Starosta: Dáme to vyčisti a kúpime nové mriežky. 

JUDr. Kederová: Aj na ceste smerom do cintorína je dobre iba jedna mriežka. 

Starosta: To robil švagor sľúbil, že to spraví. 
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P. Vetrák: Cez projekt bol prijatý jeden človek, dobre sa to ujalo, ale už asi končí. Príde zima, aj 

čistiť  aj posypovať či sám p. Jackuliak bude stíhať? 

Ing. Vývleková: p. Ján Knechta bude robiť do 30. novembra, bude mu predlžené, lebo bol 2 mesiace 

PN.   

Starosta: Operovali ho na chrbticu, musíme ho zamestnať na 1 celý rok. 

JUDr. Kederová: Nedá sa cez úrad práce? 

Starosta: Momentálne nie. Teraz chcú brať peniaze, tým čo nebudú robiť. 

JUDr. Kederová: keď na zimu bude treba, aspoň na pol úväzku, alebo aj na celý, lebo potom už my 

by sme ho museli platiť. 

Starosta: Aj teraz ho my platíme. To bola podmienka za cesty na Svetlú, preto nám schválili projekt, 

že sme vytvorili 1 pracovné miesto. Môžeme mu predĺžiť o pol roka? V máji,  alebo v júni má už ísť 

do dôchodku. Všetci poslanci súhlasili. 

Cez úrad práce robí len P. Brádňan a p. Malatinská.  

P. Škvarka s pýtal na sochy. 

Starosta: už sú 3 x natreté. Treba určiť miesto kde ich dáme a betónové podstavce. 

P. Lupták: Na Svetlej v cintoríne sú také nahnité dreviny a padá to na pomníky. Nemohlo by sa to 

spíliť a studňa je v katastrofálnom stave, aby tam niekto nespadol. 

Starosta: Na jeseň sa to vypíli.  

Mgr. Liptáková: treba určiť dátum na úctu k starším, či  môžeme počítať s nejakým rozpočtom na 

program. 

Poslanci učili dátum na 25. októbra. 

JUDr. Kederová: neporosíme ZŠ aj MŠ aby pripravili program. Aj ľudia by prišli aj deti by sa 

prezentovali. 

P. Škvarka: Len to by bolo málo. 

Mgr. Liptáková: MŠ si starých rodičov volajú do škôlky, majú tam pohostenie pre nich. 

 

K bodu č. 9  – Záver 

Nakoniec sa starosta obce opýtal či má ešte niekto niečo dodať, potom  poďakoval všetkým 

prítomným poslancom za  účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil.  

 

 

 

 

                                                                                               ____________________________ 

         Ondrej Knechta 

           starosta obce 

Overovatelia zápisnice : 

 

 

Mgr. Adriana Mareková                                                       ____________________________                     

 

 

Matej Škvaraka                                                                     ____________________________ 

 

 

Zapísala: Katarína Mareková 
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D O C H Á D Z K A 

poslancov OZ za rok 2024 

 
Meno priezvisko 

 

XII. OZ 

21.02.2024 

XIII. OZ 

15.05.2024 

XIV. OZ 

07.06.2024 

XV. OZ 

11.09.2024 

Ondrej Vetrák P P P P 

JUDr. Zuzana Kederová P P P P 

Mgr. Jana Liptáková P P P P 

Ján Lupták P P P P 

Mgr. Adriana Mareková P P P P 

Matej Škvarka N P P P 

Iveta Valentová P P P P 

 

 

P - prítomný 

N - neprítomný 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


